
 

 

 

 

                                                         NORGES BORDTENNISFORBUD 

                                             NORWEGIAN TABLE TENNIS ASSOCIATION  
                                                 Tilsluttet Norges Idrettsforbund og Olympia Komite, ITTF, ETTU, NETU 

 

PROTOKOLL STYREMØTE NR 2. 2022 – 15. MARS (teams) 

  

Til stede: 

Christian Ibenfeldt, Anne Haug, Anders Hovden, Birgitte Seierstad, Ragna Grindheim og Tor Anders 

Rasmussen  

 

Fra Administrasjonen: 

Bengt Paulsen, Marte Grutle Aasebø og Ghassan Chaer  

 

I  GODKJENNE PROTOKOLL 

 

Sak 5/22 Godkjenne protokoll nr. 1/2022 

 

Vedtak:  Protokoll nr. 1 2022 ble godkjent.  

 

 

II  BESLUTNINGSSAKER 

 

Sak 6/22 Budsjett 2022 

GS legger frem forslag til budsjett for 2022 for godkjenning.  

 

Vedtak:  Fremlagte forslag til budsjett for 2022 ble vedtatt. 

 

Sak 7/22 Forslag til endringer i konkurransereglementet 

Innkomne forsalg har vært ute på høring. Sektor arrangement samordner forslagene og 

svarene på høringen. De legger frem en innstilling på møtet. Forslagene og høringen følger 

vedlagt. Det er viktig at styret setter seg inn i forslagene før møtet, så saken ikke tar for 

lang tid å behandle. Lovkomiteen og Region Nord har svart på høringen. 

 

Vedtak: Arrangementsutvalget ønsket mer tid for å behandle saken. Saken ble utsatt til styremøtet i 

mai. 

 

 

Sak 8/22 NBTFs representasjon på NM og NC finale 

  Det må oppnevnes representanter. Presidenten legger frem et forslag.  

 

Vedtak: NM senior Bergen - Christian Ibenfeldt 

  NM junior/eldre junior Trondheim - Ghassan Chaer 

  NM yngre Bergen - Anders Hovden 

NM veteraner Sandefjord - Anne Haug 

Stiga NC finale Oslo - Marianne Troppen Hornes 

Stiga Ligaen finale – Ikke oppnevnt ennå 

 

Sak 9/22 NBTFs ting 2023 

  Tinget bestemte at NBTFs ting 2023 legges til Trondheim. Forslag til dato 27. – 28. mai.  

 

Vedtak: GS forslag til dato ble vedtatt. Tinget 2023 arrangeres i Trondheim 27. – 28. mai 2023.  

 

 



   

Sak 10/22 Årsregnskap 2021 

  Årsregnskapet for 2021 er nå ferdig, og viser et overskudd på kr.      

Regnskapet er nå sendt revisor, og vil bli sendt til kontrollkomiteen, når styret har godkjent 

det (styrets beretning). 

 

Vedtak: Saken utsettes til revisors beretning foreligger. 

 

Sak 11/22 Forslag fra Heros på tinget i 2021. NBTF dekker kostnader til TD/OD på NM/NC 

/NCF   

Heros har nå sendt en e-post til presidenten, der de ønsker at NBTF behandler forslaget. 

Dommerkomiteen har hatt saken opp til behandling på sitt møte 3. mars. 

Vedlagt følger forsalget fra Heros og uttalelse fra dommerkomiteen. 

 

Vedtak: Styret ønsket mer tid til å behandle saken. Saken ble utsatt til styremøtet i mai. 

 

Sak 12/22 NM junior og eldre junior - fremover 

Det ble i 2020 vedtatt en prøveordning for gjennomføring av NM junior/eldre junior. På 

grunn av Covid-situasjonen, ble dette ikke evaluert i 2021, men blir gjennomført på 

samme måte som i 2020.  Det må ta en avgjørelse på hvordan NM junior og eldre junior 

skal arrangeres fremover. Vedtaket må rettes opp i konkurransereglementet. 

 

Vedtak: Fra og med sesongen 2022 - 2023 går man tilbake til systemet man brukte før 

prøveordningen ble innført. Det blir et NM - NM junior/eldre junior spilles som følgende 

fra og med sesongen 2022-2023: Åpen junior single, herrer junior sittende single, damer 

junior sittende single, herrer junior stående single, damer junior stående single,  

herrer junior single, damer junior single, junior mix double, herrer junior double, damer 

junior double, herrer junior lag og damer junior lag.  

Åpen eldre junior single, herrer eldre junior sittende single, damer eldre junior sittende 

single, herrer eldre junior stående single, damer eldre junior stående single Herrer eldre 

junior single, damer eldre junior single, damer eldre junior double og herrer eldre junior 

double.  

 

Sak 13/22 Streaming – filming – bilder NM yngre 

  Det har kommet en henvendelse fra TD, om hvilke regler/retningslinjer 

som gjelder ved streaming, filming og fotografering. Marte har sjekket med NIF, hvilke    

regler som gjelder. Styret har fått tildelt svaret, samt en link til NIF retningslinjer. 

 

Vedtak: Norges Bordtennisforbund sine turneringer dokumenteres med foto og med live-streaming. 

Bilder fra arrangementene kan brukes i informasjon og markedsføring av NBTF og 

nasjonale turneringer på NBTFs hjemmeside, sosiale medier eller på trykk.  

 

Dersom noen ikke ønsker å være på live-streaming eller ønsker å få fjernet bilder kan 

NBTF kontaktes på bordtennis@nif.idrett.no. Dette klargjøres i innbydelsen.  

 

Det streames ikke fra Stiga-11ern.  
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III     POLICY-OG UTREDNINGSSAKER 

 

 

3.1   NBTFs anleggsplan 

  Anleggsutvalget er nå ferdig med NBTFs plan frem til 2023 (vedlegg). 

  Eventuelle innspill, endringer til planen? 

 

Flere nye bordtennishaller på gang. Bergen (Fjell), Bergen (Laksevåg), Dal, Stavanger, 

Larvik, Rommen, Klemetsrud og Tromsø. Anleggsutvalget følger opp.   

    

3.2  Mandater for de forskjellige utvalg/komiteer 

Utvalgene skulle gå igjennom sine respektive mandater og gjør eventuelle endringer. 

«Bærekraft, samfunn og helse» er et nytt utvalg, og de må lage et mandat for sektoren.  

 

Alle sektorer har nå oppdatert sine mandater. Ghassan retter opp eventuelle endringer på 

hjemmesiden. 

 

3.3  Regionledermøte 2022 

  Det året det ikke er NBTFs ting, er vi lovpålagt å avvikle Regionledermøte. 

Arrangeres som teams møte 4. mai. GS og president er ansvarlige for program og 

gjennomføring.  

 

Det er ønskelig at alle styremedlemmer, deltar på møtet. Regionene stiller med minimum 3 

personer fra sine respektive styrer. GS sender ut innbydelse og program senest 15. april 

 

3.4  «Haug» utvalget 

Haug utvalget fikk i mandat å gå igjennom, og rette opp eventuelle feil, gjøre endringer 

som ikke er oppdatert i vårt regelverk.  

 

Anne Haug redegjorde for status. Utvalget har kommet meget bra i gang med «jobben». 

Målsettingen er å ha alt det nødvendige på plass før sesongen 2022-2023.  

 

Et større revisjonsarbeid med reglementene er også igangsatt. «Haug»utvalget anser dette 

som et relativt viktig og nødvendig tiltak. Dette er imidlertid arbeidskrevende, og vil 

trenge en grundig og tidsmessig lengre prosess.  

 

3.5  Oppfølging av tingvedtak om OL/PL sondering i norsk idrett 

  Presidenten innleder (vedlegg)  

 

  Saken ble ikke diskutert. 

    

 

IV  INFORMASJONSSAKER 

 

 

4.1  Rapport fra President 

  * Status veteran EM 2023 

  * Status Waldner Cup  

  * Krigen i Ukraina, og hvordan den påvirker NBTF 

     

4.2  Rapport fra Generalsekretær   



   

  * Avtale Særforbundsalliansen (vedlegg)  

    

4.3  Info fra sektorene 

   

Bærekraft - Helse og Samfunn 

• Utarbeide plastsmarte arrangement 

• Kartlegging av utstyr i henhold til gjenbruk 

• Mandat for sektoren 

 

Toppidrett 

• Wang skoleåret 2023 

• EM kval herrer Bulgaria 

• Dagtreninger onsdager Fornebu 

   

  Bredde og rekruttering 

• Status - Sparebank stiftelse prosjektet 

• Svar på søknad NIF om særskilte regler til bestemmelser om barneidrett (vedlegg)  

• Utviklingstiltak - ringe «alle» klubber 

 

Arrangement  

• NM veka 2022 

• NM veteraner 2023 

  

Marked og Media 

• Møte med «Sponsor Insight» 

• Ny avtale med Thon 

• Amedia trukket seg fra NM veka (gjelder alle idretter)    

 

Organisasjon 

• Rutiner for saksbehandling i sektorene/utvalgene 

• «Ny» hall i Stavanger (vedlegg) 

• Kartlegging av kostnader i klubb 

 

 

Neste styremøte 

Lørdag 7. mai fysisk møte Ullevål 



   

    

 

 

Christian Ibenfeldt     Anne Haug  

      President             Visepresident 

 

 

Anders Hovden       Birgitte Seierstad Marianne Troppen     Tor Anders Rasmussen        

Styremedlem           Styremedlem  Styremedlem  Styremedlem  

 

 

Ragna Grindheim  

Styremedlem           

 

  

Bengt Paulsen 

Generalsekretær 

 


